
NÃºmero 54: Disabte, 07 de Maig de 2011

Comença una campanya en que PSM-IV-ExM serà la força
decisiva perquè hi hagi un Govern progressista i nacionalista
 

 

Ja ha començat la campanya electoral que ha de conduir als comicis del proper 22 de maig. La coalició
PSM-IniciativaVerds-Entesa ha celebrat el Sus de campanya amb una festa a la Plaça París de Palma, en
què els candidats han fet una crida a la mobilització de tots els militants i simpatitzants nacionalistes i
ecosocialistes, per tal que les candidatures encapçalades per Biel Barceló, Joan Font i Antoni Verger
siguin decisives per formar majories progressistes i nacionalistes al Govern, al Consell i a Palma. Al Sus
de campanya hi han assistit més de 300 persones, en el que ha estat el primer acte oficial del període
electoral.

 

 

 

 

 

Pel que fa a les línies generals de la campanya, es manté l'eslògan que la coalició ja venia utilitzant
durant la precampanya, "Pensa diferent", un eslògan en positiu, enfront a la crispació i l'enfrontament
que caracteritza els dos partits centralistes. Barceló ha presentat la coalició PSM-IV-ExM com
l'alternativa a "un bipartidisme que representa les dues cares de la mateixa moneda". El candidat del
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PSM-IV-ExM a la Presidència del Govern ha remarcat l'originalitat de la campanya, que inclourà una
festa-trobada amb els amics de facebook dels candidats, la presentació d'un plató cinematogràfic per
Palma i l'ús de les xarxes socials i les noves tecnologies.

 

També cal destacar que és una campanya amb molt contingut (un programa electoral amb més de 700
propostes elaborades de manera participativa), molt participativa (amb més de 1.000 voluntaris arreu de
Mallorca) i austera (amb un pressupost de 500.000 euros, front als 650.000 euros de la campanya de
2007). "És una campanya per passar-nos-ho bé, i sobretot per guanyar", segons les paraules de la
candidata i consellera d'Afers Socials, Fina Santiago.
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Barceló: "Amb el PSOE o el PP estem venuts en el finançament
de les Balears" 
 

El candidat del PSM-InicitivaVerds-Entesa a la presidència de Balears, Biel Barceló, ha afirmat a Efe que amb el PSOE o el
PP la Comunitat està "venuda" per poder millorar la seva " crítica i injusta "finançament, la qual, s'ha lamentat," segueix "per
sota de la mitjana estatal.

En una entrevista amb ocasió de les eleccions autonòmiques, Barceló ha apostat per un "canvi radial" en el model de
finançament balear perquè "no es pot dependre del govern de torn", socialista o popular, de si compleixen les seves promeses
o si paguen els convenis que signen.

El polític nacionalista ha reivindicat el règim financer dels territoris forals, Navarra i el País Basc, és a dir, que la Hisenda
balear recapti els impostos a les illes i posteriorment transfereixi a l'Estat la quota o l'aportació que correspon pels serveis que
el Govern central presta a l'arxipèlag i també en raó de la solidaritat amb la resta de territoris autonòmics.

Barceló ha recordat que, ara mateix, la Comunitat aporta el 14% del seu PIB a l'Estat, pel que ha manifestat que la millora del
finançament de les illes és la "gran assignatura pendent" de la legislatura que conclou.

El candidat nacionalista ha posat un "notable" a aquests quatre anys de govern autonòmic d'esquerra nacionalista i ha
subratllat entre els seus èxits el posar les bases a un nou model de creixement econòmic allunyat de la construcció i
l'especulació, el consens social aconseguit amb els agents socials i les polítiques socials de l'Executiu.

Respecte a l'expulsió d'UM del Govern i de les principals institucions pels casos de corrupció, ha assegurat que la situació era
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"inacceptable", encara que ha afegit que el PP és el "campió" pel que fa a la corrupció a les illes.

El candidat d'aquesta coalició ha defensat que el president balear, el socialista Francesc Antich, aconseguís ser president el
2007 amb els vots d'UM perquè de governar el PP no s'haguessin destapat els nombrosos casos de suposada corrupció.

L'alternativa hagués estat, ha volgut recordar, que l'expresident popular Jaume Matas, ara imputat, hauria continuat governant
la Comunitat, i que Miquel Nadal (UM), també imputat, hauria estat l'alcalde de Palma.

El seu partit, que no té membres imputats per causes judicials, no farà bandera d'aquest assumpte en la campanya electoral
perquè la "neteja" en la gestió política ha de ser l'habitual: "no és un motiu d'orgull, sinó el normal", es ha mostrat convençut.

En aquest context, ha dit que seran els electors els que valoraran els episodis de corrupció.

El seu partit no portarà cap imputat a les seves llistes i el fet que PSIB-PSOE mantingui al president del Consell d'Eivissa,
Xico Tarrés, com a candidat a la reelecció "posa en evidència", si més no, als socialistes en aquesta illa.

Sobre la possibilitat que el PP aconsegueixi la majoria absoluta en els comicis autonòmics, el diputat autonòmic ha comentat
que ni s'ho planteja. Sí que ha volgut dir que "sembla que el PP vol tornar al passat" amb el protagonisme que estan adquirint
polítics com Carlos Delgado o José María Rodríguez.

Del president del PP, José Ramón Bauzá, el candidat nacionalista ha dit que és un "líder per descart" que "predica una cosa i
diu una altra" en referència al fet que defensa la baixada d'impostos o la reducció de l'administració pública, però després fa
"just el contrari" a Marratxí, on és alcalde.

Barceló creu i confia que la seva coalició superarà els cinc diputats que en l'actualitat té al Parlament i augura que, atès que es
presenten per separat Convergència per les Illes (CxI) i la Lliga Regionalista de les Illes Balears, ni un ni l'altre partit
arribaran al obligatori percentatge del 5% per seure a la Cambra legislativa.

Sobre la relació política amb el PSIB durant aquests quatre anys, el seu soci de govern a les principals institucions, Barceló
ha declarat que si bé el líder dels socialistes, Francesc Antich, ha entès que cada formació té el seu "espai" ideològic i la seva
postura a l'hora de governar, els socialistes de Mallorca i els del Consell, liderat per Francina Armengol, han estat "més
acaparadors" i s'han produït "més tensions". EFE

 

page 4 / 34



NÃºmero 54: Disabte, 07 de Maig de 2011

PSM-IV-ExM vol que Pere Sampol creï el Consell Assessor
Econòmic per negociar amb consens un nou Pacte Fiscal amb
l’Estat
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa ha proposat avui la creació d’un Consell Assessor per al Desenvolupament
Sostenible de les Illes Balears. El candidat a la Presidència del Govern, Biel Barceló, que ha comparegut acompanyat per
David Abril (IniciativaVerds) i per Miquel Àngel Mas (Entesa), ha afirmat que es tracta d’una nova eina per lluita contra la
crisi i la creació de l’ocupació.

Barceló ha explicat que, en nom del PSM-IniciativaVerds-Entesa, ha demanat al candidat i actual senador nacionalista Pere
Sampol (que també ha participat en la presentació de la iniciativa) que impulsi aquest projecte. “Pere Sampol, donada la seva
llarga experiència institucional i el coneixement dels distints sectors econòmics, així com per la seva relació personal amb la
majoria d’agents socials, és la persona adequada que pot posar en marxa i dinamitzar el Consell Assessor, d’acord amb altres
persones que proposin la resta de partits polítics amb representació parlamentaria”.

Nacionalistes i ecosocialistes proposen que el Consell Assessor abordi un nou marc de relacions amb l’Estat que s’ha de
concretar en acords bilaterals en les següents matèries:

1. Nou Pacte      Fiscal amb l’Estat. Cal un reconeixement per part del Govern espanyol      i de la Unió europea dels
problemes que genera la insularitat i la      pluriinsularitat. Des del PSM-IV-ExM recorden que la despesa en educació a  
les Illes Balears és del 3,3% del PIB, mentre la mitjana espanyola és del      5%. També apunten que el pressupost de
sanitat per persona a les Balears      és de 1.184 € (la mitjana espanyola, 1.320€ per persona), i que la despesa      en R+D
al nostre país és de 0,35% del PIB mentre la mitjana espanyola és      d’un 1,35%.

2. Declaració      de Servei Públic de determinades rutes aèries i marítimes.
3.  Marc propi per      impulsar les energies renovables a les nostres illes.

Barceló ha denunciat que en ocasions les formacions polítiques de les Balears han arribat a consensos sobre temes
d’importància estratègica per al país, “però quan aquestes qüestions arriben a Madrid, diputats i senadors del PP i del PSOE
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es mostres submisos davant el Govern espanyol de torn”. Per això ha conclòs que “hem de ser capaços d’aconseguir el
compromís que els acords que es prenen aquí seran defensats a Madrid fins a les darreres conseqüències”.

Per la seva banda, Pere Sampol ha afirmat que ha acceptat la proposta que li fa Biel Barceló per liderar la creació d’aquest
Consell Assessor perquè “no és un càrrec de govern que no implica una representació institucional, ni la presa de decisions
diàries”. També perquè “és una tasca inèdita a les Illes Balears” (ja que, ha dit, “a les institucions allò urgent no deixa fer allò
necessari”). I finalment perquè “el Consell Assessor per un Desenvolupament Sostenible de les Illes Balears no és una tasca
personal, sinó que haurem de compartir amb la resta de partits polítics. Ni tan sols vol dir que jo l’hagi de presidir,
segurament haurem de cercar una persona de consens. Entenc que, par part de la nostra coalició jo únicament en som la
persona escollida per impulsar-lo”.

Sampol ha incidit en la necessitat de modificar la “relació fiscal amb l’Estat”, ja que “tots els problemes econòmics que
tenim neixen d’un: la necessitat de disposar dels recursos propis de manera suficient”. L’actual senador ha insistit que la
millora del finançament és clau per corregir l’empobriment progressiu del país: “els darrers 10 anys s’ha produït una caiguda
de 20 punts de la nostra renda per càpita en poder de compra, i la nostra aportació fiscal a l’Estat és del 14% del PIB, uns
3.000 milions d’euros anuals. No hi ha cap economia que ho pugui resistir”.

Biel Barceló ha explicat que aquest nou òrgan elaborarà una estratègia econòmica, més enllà del dia a dia de l’acció de
govern, que inclourà propostes sectorials per tal de promoure un creixement econòmic basat en la sostenibilitat
mediambiental, la complementació i modernització de l’oferta turística, la diversificació de les activitats econòmiques i la
interrelació dels sectors productius de les Illes Balears. Aquest Consell Assessor es constituirà al marge dels òrgans del
Govern per poder defugir de la immediatesa i les urgències del dia a dia. No serà un òrgan executiu, sinó que les seves
propostes hauran de ser executades pel Govern i per la resta d’institucions afectades, si així ho consideren els seus
representants legítims, i podrà recaptar la col·laboració d’experts per tal d’elaborar els estudis i propostes sectorials.
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PSM-IV-ExM es fixa com a prioritat promoure una "economia
intel·ligent" per generar ocupació
 

El coportaveu de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa i president d'Entesa per Mallorca, Biel Huguet, i els candidats de la
coalició al Parlament, Biel Barceló i Fina Santiago, han presentat avui les línies bàsiques del programa electoral relatives a la
política econòmica. Els dirigents nacionalistes i ecosocialistes han presentat aquestes propostes des del Parc Bit, perquè "en
aquesta legislatura s'han doblat empreses en el Parc Bit, i això és una mostra que s'han fet coses, i s'han fet bé", ha explicat
Biel Huguet.

Huguet ha destacat que "estam compromesos per damunt de tot en crear ocupació, i tenim molt clar quina ocupació volem, i
com fer-ho". El dirigent de la coalició nacionalista i ecosocialista ha avançat que promouran un model econòmic "fonamentat
en la recerca del valor afegit: en el coneixement, en la investigació, en la creativitat de les nostres empreses". I ha explicat
que aquest model és el d'una "economia sostenible, eficient, que no consumeix territori, que no malbarata recursos: una
economia intel·ligent, de la qual el Parc Bit és l'exemple perfecte".

Les eines per implantar aquest model són quatre. En primer lloc, millorar el finançament dels projectes empresarials. Biel
Huguet ha avançat que si PSM-IV-ExM governa impulsarà un sistema d'avals públics, mitjançant l'increment del capital de
l'ISBA, que facilitarà l'accés al finançament per als joves emprenedors i per les empreses. "Es tracta de facilitar els crèdits
tant per a l'inversió com, en els casos que sigui necessari, per circulant".

En segon lloc, la coalició proposa simplificar tramitacions administratives i incrementar el suport de l'Administració als nous
projectes empresarials. En tercer lloc, millorar l'assessorament que s'ofereix a les empreses: suport i seguiment, elaboració de
plans de negoci, de plans estratègiques, ajudar a les empreses noves... I en quart lloc, potenciar la innovació i la
internacionalització de les empreses: "perquè les nostres empreses siguin competitives en els mercats exteriors, i també per
atreure inversions des de fora".
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PSM-IV-ExM proposa doblar el pressupost destinat a Educació
per arribar al 6% del PIB
 

Els candidats de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa al Parlament, Biel Barceló i Fina Santiago, acompanyats per
l'exconseller d'Educació durant el primer Govern de Pacte de Progrés, Damià Pons, han anunciat avui les principals propostes
de la coalició nacionalista i ecosocialista en matèria d'educació. Barceló ha explicat que el gran objectiu de la formació durant
la propera legislatura és doblar el pressupost destinat a les polítiques educatives, per passar progressivament del 3,3% del PIB
actual fins al 6%.

Biel Barceló ha recordat que a l’Estat espanyol la mitjana de la despesa en educació és del 5%, i ha explicat que el
desfasament amb la despesa educativa a Balears es deu al fet que "el Govern espanyol ens imposà unes transferències
educatives absolutament mal dotades". Barceló ha afirmat la necessitat de millorar el finançament autonòmic: "no podem
consentir que les retallades i els incompliments del Govern espanyol recaiguin sobre els serveis públics bàsics, com són
l'educació, la salut i els serveis socials". En aquest sentit, Fina Santiago ha apuntat que "no és casualitat que les comunitats
autònomes que tenen el concert econòmic, com ara el País Basc i Navarra, són les comunitats que tenen menys fracàs escolar,
menys pobresa, millors serveis socials i millor sanitat. Hi ha una correlació entre les diferents formes de finançament
autonòmic i els serveis per a les persones".

El candidat de PSM-IV-ExM ha explicat que "l’educació és el pilar bàsic del nostre país. En el proper mandat, volem que
l’educació sigui l’eix prioritari de l’acció de govern. El nostre sistema educatiu necessita més inversió pública. Cap país del
món no pot consentir un 40% de fracàs escolar. Un país amb gent formada té futur. Si volem preparar els ciutadans de demà,
fan falta més recursos". Biel Barceló ha explicat que durant l'actual legislatura, davant la reducció d'ingressos produïda per la
crisi, s'ha fet un gran esforç per mantenir la inversió en educació enfront a la disminució d’altres partides pressupostàries,
però ha insistit que l'objectiu de cara a la propera legislatura ha de ser més ambiciós.

Els candidats de la coalició nacionalista i ecosocialista han presentat 12 mesures concretes per millorar el sistema educatiu.
Aquestes són:

1. Menys alumnes per aula
2. Més centres educatius
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3. Més proximitat (implicació dels ajuntaments en els centres educatius      dels municipis)
4. Més serveis complementaris en els centres educatius
5. Menjadors més assequibles
6. Més activitats extraescolars
7. Més llibres de text gratuïts (consolidar el fons de préstec i el      programa de reutilització de llibres de text)
8. Més oferta educativa en tots els àmbits (Formació Professional,      Batxillerat i Universitat), utilitzant les noves

tecnologies per      organitzar mòduls a distància i amb nous horaris.
9. Més personal especialitzat (en els àmbits social i sanitari), que      coordini accions multiprofessionals i

interdisciplinàries.
10. Més formació per als docents.
11. Més ordinadors: potenciar el pla de modernització educativa      d'introducció de les noves tecnologies.
12. Més àrees en anglès, i promoció dels intercanvis de formació dels      estudiants amb altres països.

Biel Barceló ha reclamat un gran Pacte Nacional per l'Educació entre les diferents forces polítiques de les Illes Balears, i amb
l'Administració i la comunitat educativa, per tal de treure el debat sobre l'educació del debat partidista.

Fina Santiago, per la seva banda, ha remarcat el compromís de la coalició PSM-IV-ExM amb la coeducació, i ha recordat que
un dels aspectes que va fer que el Partit Popular votàs en el Parlament en contra de la llei d'igualtat va ser la inclusió d'un
article que regulava aquest aspecte: "ens preocupa molt que el PP no tengui clar que la coeducació és una forma de lluitar
contra la desigualtat entre homes i dones", ha dit.

Presentació pública

Joan Font i Nanda Ramon, per la seva part, han estat els encarregats de presentar el programa electoral davant la militància,
les persones i entitats participants en l'elaboració del programa, i el públic en general. Ells han explicat durant un acte a Can
Alcover els datalls de les propostes que la coalició defensa en matèria d'educació i cultura.
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PSM-IV-ExM es marca com a objectiu que les renovables arribin
al 20% de l’energia de Balears
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa ha explicat avui les propostes per potenciar les energies renovables i lluitar contra el
canvi climàtic. Els candidats al Parlament, Biel Barceló i Fina Santiago, al Consell, Magdalena Palou, i a l’Ajuntament de
Palma, Antoni Verger i Marisol Fernández, han comparegut davant dels mitjans de comunicació des de dins la mar, a la platja
de Ciutat Jardí (a Palma). “Avui feim aquesta roda de premsa a dins l’aigua, per escenificar una amenaça real a les Illes
Balears: la pujada del nivell de la mar a conseqüència de l’escalfament del planeta i el canvi climàtic, que podria tenir
conseqüències desastroses per a les nostres vides, per al nostre turisme i per a la nostra economia”, ha explicat Biel Barceló.

El candidat de PSM-IV-ExM ha remarcar que “en aquesta legislatura s’ha avançat molt en energies renovables, ja que s’han
multiplicat per 15: hem passat de 4 megavats a 62 megavats. Un increment espectacular però que no és suficient, perquè avui
només l’1% de l’energia consumida Balears prové d’energies renovables”.

Biel Barceló ha recordat que la majoria del nostre sistema energètic s’alimenta de la central tèrmica d’es Murterar, una

central molt contaminant (es tracta d’una de les 20 instal·lacions de tota la UE que produeixen més emissions de CO2
). I

l’emissió de gasos contaminants és un dels principals causants del canvi climàtic, de l’escalfament del planeta i, en
conseqüència, de la pujada del nivell de la mar.

El candidat de PSM-IV-ExM ha proposat “obrir un gran debat social per la implantació de les energies renovables, pel canvi
del nostre sistema energètic”. Per fer front als obstacles que dificulten la implantació de les energies netes (buits legals,
competències compartides i lentitud burocràtica), Biel Barceló proposa aprovar una Llei integral de canvi climàtic i
energies netes. El candidat de la coalició nacionalista i ecosocialista afirma que aquesta llei “ha de ser l’eina que ens permeti
que Balears compleixin els objectius marcats en l’Estratègia Europea 2020”. És a dir:

1.     Reduir les emissions de gasos d'efecte hivernacle en un 30%

2.     Reduir el consum energètic en un 20%
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3.     Arribar al 20% de fonts d'energia renovables en el nostre sistema energètic.

Barceló ha explicat que els increments seran progressius, per tal d’assolir els objectius amb el 2015 com a horitzó (es tracta
d’objectius de legislatura). El candidat ha dit que aquestes propostes no impliquen cap cost per l’Administració: “l’energia
renovable no necessita subvencions, perquè s’autofinança ella mateixa i a més, surt més barata que les energies
contaminants”.

Barceló també ha criticat les decisions del Govern espanyol que prioritzen l’energia nuclear per davant de les renovables:
“són decisions negatives per nosaltres, però proposarem que les Illes Balears tenguin un tractament específic en aquest
sentit”. Ha afirmat que “amb les competències que tenim ho podem dur a terme. Per aconseguir-ho impulsarem la
col·laboració entre Administració i empreses privades”.
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PSM-IV-ExM s’oposa que el PSOE impugni l’oferta pública de
places docents
 

PSM-IniciativaVerds-Entesa critica durament la intenció del Govern de l’Estat de recórrer la convocatòria de 150 places per
a docents a les Illes Balears. La coalició assegura que la convocatòria respecta les restriccions de la llei de pressupostos, que
ja ha provocat passar de convocar 700 places, que qualifica d’imprescindibles, a només 150.

La coalició acusa el PSOE de condemnar les Illes Balears a mantenir-se eternament per davall la mitja de professors per
alumne, o de funcionaris per habitant, amb la fórmula diabòlica de limitar les ofertes públiques en base a un percentatge igual
a tot l’Estat. Amb aquest mecanisme els que ja tenen les millors ratios són els que més les poden millorar, i els que les tenen
pitjor, els que més restriccions reben, amb la conseqüència que, en comptes d’acostar-se a la mitjana, se n’allunyen.

Segons els nacionalistes i ecosocialistes el que hauria d’haver fet el Govern de l’Estat és complir els seus compromisos
econòmics amb les Illes Balears, en comptes de seguir castigant-la. El model està basat en mantenir la situació de l’any 99,
amb tots els dèficits que teníem aleshores, ja que el fons de suficiència ens obliga cada any a tornar doblers a l’Estat amb
l’excusa que la nostra educació i sanitat estan sobrefinançades quan, en realitat, gastem per davall de la mitja de l’Estat.

La coalició denuncia un cop més la situació d’injustícia que s’ha d’acabar perquè altres comunitats deixin de tenir millors
serveis educatius i sanitaris que els de llles Balears, gràcies als nostres doblers.

Les Illes Balears necessiten més docents, i que tot el Govern ha fet un enorme esforç per poder fer aquesta convocatòria, la
coalició considera necessari que els ciutadans expressin clarament el seu rebuig a les urnes a la manera com PP i PSOE
tracten financerament les Illes Balears.
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Barceló: "El gran drama de Balears és que PP i PSOE s'ajupen el
cap davant les direccions nacionals"
 

El líder de la coalició electoral PSM-IV-Exm, Biel Barceló, considera que el "gran drama" que pateixen les Illes Balears és
que els dos grans partits, PP i PSOE, "s'ajupen el cap" davant els seus direccions nacionals a Madrid, el que ha convertit la
comunitat en la "vaca que munyir per redireccionar els recursos disponibles al Govern central".

En una entrevista concedida a Europa Press, Barceló lamenta que l'actual sistema de finançament autonòmic "ofega" a les
illes, com també ho feia l'anterior model, impulsat pel PP.

Tots dos, critica, deixen a les illes en una situació d'indefensió que fa "molt difícil" superar aquesta crisi, perquè "sense
recursos no és possible fer política". Així i tot, el líder nacionalista considera que l'actual Govern del Pacte "ha posat els cinc
sentits en afrontar la crisi" i recorda que Balears presenta signes de recuperació, tot i que la situació és encara de cruesa.

Per això, Barceló defensa la importància que les illes compten amb diputats nacionalistes a Madrid, ja que aquests no pecaria
de la "submissió" que profereixen PP i PSOE a les seves direccions nacionals, i, a l'hora de votar en contra de les
prospeccions petrolíferes oa favor que arribin a les illes els recursos que corresponen a la comunitat, no els tremolaria el pols.

En aquest punt, Barceló resta importància a les enquestes que vaticinen una victòria del PP a les Balears, i remarca que "el
partit encara s'ha de lliurar". Per això, fa una crida a la participació, perquè l'abstenció no doni la victòria a l'adversari, i
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vaticina que si els votants socialistes i nacionalistes no es queden a casa, "el PP no guanyarà".

El líder del PSM és, però, conscient de la "decepció" de la ciutadania per com l'administració ha gestionat la crisi i dels
estralls que les retallades socials han causat a les famílies, el que ha pogut augmentar, més si és possible, la desafecció
ciutadana cap a la classe política.

Seguidisme GOVERNS CONSERVADORS

Barceló, en aquest sentit, retreu a l'Executiu central que "hagi fet seguidisme dels governs conservadors europeus", la reacció
davant la crisi ha estat la de "no plantar cara a les grans corporacions, fer el joc al sistema financer, apujar les tarifes
elèctriques; apostar per les nuclears, i retallar prestacions a pensionistes i aturats ".

"Si això tindrà un efecte negatiu sobre el PSOE a Balears és difícil de dir, però està clar que la decisió de Zapatero de no
presentar-se a les generals va encaminada a que el desgast del Govern no passi factura l'22-M a les federacions regionals
socialistes ", assenyala el líder nacionalista.

Sobre la nova coalició electoral, Barceló assegura que "millora bastant la que vam fer el 2007 (Bloc)", ja que està "molt més
coordinada, més cohesionada i hi ha una lleialtat entre els socis més definida".

Sobre el missatge que llança l'electorat, diu que "és clar": En aquesta legislatura "s'ha impulsat una economia diversificada,
s'ha millorat del transport públic, impulsat els carrils bici, tot això per avançar cap a una economia verda, sostenible i social .
per això és tan important que hi hagi una continuïtat. Davant de tot això, el PP proposa més ciment, més autopistes, més
especulació i l'ús de la llengua com a arma de l'enfrontament social ", recalca.

Sobre la decisió de Bauzá de no portar imputats en les llises, creu que no hauria es una mesura "meritòria", sinó "una cosa
normal". En la seva opinió, la decisió del líder popular és de "pura estètica", perquè, a més, "li ha permès treure's de sobre
gent com Jaume Font". En canvi, el PP a les illes "no ha afrontat la corrupció com ho havia de fer, demanant perdó i van
tornar els diners robats", ha afegit.
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Biel Barceló: “un debat Antich-Bauzá no és un cara a cara, és un
debat entre dues cares de la mateixa moneda”
 

El secretari general del PSM-Entesa Nacionalista, Biel Barceló, ha aprofitat la seva intervenció en el tradicional acte de
celebració del Primer de Maig a l’ermita de Sant Miquel de Campanet per emplaçar els candidats del PP i del PSIB-PSOE al
Parlament, José Ramón Bauzá i Francesc Antich, a acceptar un debat plural, en què participin totes les forces amb
representació parlamentària. Barceló ha fet referència a la possibilitat que els candidats popular i socialista acordessin la
celebració d’un cara a cara, i ha afirmat: “un debat entre Antich i Bauzà és un debat incomplet. No és un cara a cara, és un
debat entre dues cares de la mateixa moneda”, en referència a les retallades socials a què donen suport tant PP com PSOE i a
les polítiques discriminatòries amb les Illes Balears.

El candidat de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa a la Presidència del Govern ha argumentat que “Francesc Antich no
ha estat capaç que els diputats del PSIB-PSOE a Madrid plantessin cara al Govern de Zapatero. El Govern socialista espanyol
ens ha negat 240 milions d’euros del fons de competitivitat, que ens corresponen”. Barceló ha recordat que “el 80% del
pressupost del Govern és per a educació, salut i serveis socials. Ara, d’on haurem de retallar? Volen que retallem serveis
públics essencials i bàsics, i això és inacceptable. El PSOE de Zapatero maltracta les Illes Balears, i vol que els treballadors
paguin les conseqüències d’una crisi que no han generat. I l’alternativa és el PP, que vol retallar encara més serveis públics i
socials”.

Per això, ha dit, “els emplaçam a tenir un debat també amb nosaltres, amb totes les forces parlamentàries, que donin la cara,
perquè es puguin confrontar tots els projectes per treure endavant aquest país”. El candidat nacionalista també ha afirmat que
la coalició PSM-IV-ExM serà determinant per evitar una majoria absoluta del PP: “serem nosaltres els qui aturarem els peus
a la dreta, i serem decisius per conformar governs realment progressistes, nacionalistes i ecologistes”.

D’altra banda, en la celebració del Primer de Maig el PSM-EN també ha retut un homenatge a qui fou durant 17 anys
secretari general de la formació, Mateu Morro. Rosa Vich, batlessa de Santa Maria, l’ha presentat, amb una emotiva
intervenció, com “no només un militant de l’agrupació de Santa Maria, sinó també un amic que m’ha marcat personalment i
que ha marcat el nostre poble; i sobretot una persona que ho ha donat tot pel PSM”. Biel Barceló ha dit d’ell que és “un dels
mallorquins que ha fet possible que arrelàs el nacionalisme polític a Mallorca”. I ha destacat el seu “compromís amb el partit,
i amb una Mallorca que aspira a la seva sobirania”. Per part seva, Morro ha agraït l’homenatge dels seus companys de partit,
així com les paraules tant de Rosa Vich com de Biel Barceló. I ha agraït també la “bona feina” de l’actual secretari general,
que “estic convençut que el proper 22 de maig es traduirà en uns bons resultats electorals”. Finalment, ha destacat la
importància de trobar-se “entre amics” que són “coherents amb les seves idees”.
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El dinar i acte polític del PSM-EN ha comptat amb la presència de prop de 500 militants, simpatitzants i dirigents del partit
nacionalista. Entre ells, a més de Biel Barceló i Mateu Morro, els candidats nacionalistes al Consell de Mallorca i a
l’Ajuntament de Palma, Joan Font i Antoni Verger, respectivament, la vicesecretària general, Joana Lluïsa Mascaró, els dos
consellers nacionalistes del Govern, Biel Vicens i Xisca Vives (Medi Ambient i Mobilitat i Comerç, Indústria i Energia,
respectivament), el diputat Antoni Alorda, el senador Pere Sampol i l’exconseller Damià Pons, entre d’altres. També hi ha
assistit, com a convidat, el president d’Entesa per Mallorca, Biel Huguet. La celebració del Primer de Maig s’ha avançat un
dia per poder compatibilitzar-la amb les nombroses celebracions de pancaritats que tendran lloc demà, amb motiu del
Diumenge de l’Àngel.
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PSM-IV-ExM presenta un recurs davant la Junta Electoral
perquè se celebrin debats plurals
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa ha presentat avui un recurs davant la Junta Electoral perquè se celebrin debats
polítics plurals, amb els candidats de totes les formacions representatives de les Illes Balears, i no només amb els candidats de
PP i PSOE.

En el recurs, la coalició argumenta que "la realització d’un debat entre tots els candidats de les principals formacions
polítiques s’ha de dur a terme, no tenint cap tipus de justificació realitzar exclusivament un debat entre els dos primers partits
en quant a resultats electorals a les passades eleccions excloent del dret a debatre en una televisió pública a la resta de
formacions polítiques amb representació parlamentària". Els nacionalistes  i ecosocialistes recorden que el sistema polític
vigent a l'Estat és proporcional i no majoritari, per la qual cosa "no es justifica l’exclusió del debat d’aquelles formacions
polítiques que tinguin representació parlamentària una vegada superat el mínim de sufragis necessaris en aplicació de les
regles de la llei electoral", i que, per tant, "s’hauran de respectar sempre, els principis de igualtat, proporcionalitat i
pluralisme polític en quant a la programació dels mitjans de comunicació de titularitat pública".

Per això, des del PSM-IV-ExM sol·liciten "que s’estableixi per part de la Junta Provincial de les Illes Balears que no es pot
celebrar un debat bilateral entre el PP i el PSOE a la cadena pública IB3 en tant que no s’hagi fixat la celebració d’un debat
multilateral". Així mateix, reclamen "que el debat multilateral es celebri dia 12 de maig tal i com està previst al pla de
cobertura i, de no poder-se celebrar en aquesta data, que es faci sempre en caràcter previ al bilateral". Finalment,
nacionalistes i ecosocialistes sol·liciten que en el debat multilateral hi participin les formacions polítiques que haguessin
superat l'any 2007 el 5% dels vots en la circumscripció electoral corresponent.
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Biel Barceló: “Necessitam que el proper Govern tingui
sensibilitat social”
 

Els candidats de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa han acudit avui migdia a la manifestació convocada pels sindicats en commemoració del Dia de
Treballador per mostrar el seu rebuig a les retallades socials que ha aplicat el govern espanyol i que estan afectant greument la situació econòmica de moltes

persones, però també la cohesió social a les Balears. 

 

“No ens cansarem de dir que és injust carregar exclusivament sobre els treballadors una crisi que no hem provocat nosaltres”. Biel Barceló i Fina Santiago
han reivindicat la necessitat d'un Govern amb sensibilitat social de cara a les properes eleccions. “Hem defensat i defensarem l'Estat del Benestar i no farem

ni una passa enrere. Allò assolit ha de quedar consolidat”.

 

“És necessari arribar a un acord estable per defensar un model social i econòmic que garanteixi els drets socials”. La coalició defensa que per assegurar el

desenvolupament d'una societat és imprescindible tenir una població ben formada, amb bones prestacions sanitàries i cohesionada socialment. 
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La coalició PSM-IV-ExM saluda la decisió del Tribunal
Constitucional sobre Bildu
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa considera que la decisió del Tribunal Constitucional de revocar l’anulació per part
del Tribunal Suprem de les llistes de Bildu és encertada i permetrà avançar en el proces de pau i enfortir la democràcia al País
Basc.

El portaveu de la coalició, Jaume Sansó, assegura que "un cop restablerta la normalitat democràtica, ara és hora que
l’esquerra abertzale estigui a l’alçada dels seus compromisos amb la pau i la via política".

Aquesta decisió, a més, permet que la campanya es centri en temes cabdals que condicionen el dia a dia de les persones com
ara l’atur o el canvi cap a un model econòmic més sostenible.

Per la seva part, el senador nacionalista, Pere Sampol ha actuat des de Madrid. Ha titllat d’antidemocràtica la il·legalització
de les llistes de Bildu i ha particiat aquesta setmana en un acte de recolzament a Eusko Alkartasuna i Alternatiba davant el
Congrés dels Diputats. Un acte que de fet s'havia de produir dins el congrés però que el seu president, José Bono, ha impedit.
Els senadors i diputats del PSM, ERC i ICV havien sol·licitat una sala de premsa per tal de mostrar el seu rebuig a la
il·legalització de les llistes municipals de Bildu i el seu suport a Eusko Alkartasuna i Alternatiba.

“Suspendre totes les candidatures de la coalició Bildu en base a acusacions que no han estat provades és un fet
antidemocràtic”. El senador nacionalista, Pere Sampol, ha acudit al Congrés dels Diputats per mostrar el seu recolzament al
secretari general d’Esuko Alkartasuna (EA) Pello Urizar, així com als representants d’Alternativa que han estat exclosos de
les eleccions municipals basques.

“El missatge que generen tant PP com PSOE és negatiu, ja que invaliden les seves pròpies condicions per a que les
formacions polítiques independentistes basques no es puguin presentar a les institucions. Bildu ha mostrat el seu rebuig total
a la violència de la banda terrorista ETA, però ara diuen que no és suficient”.

Sampol ha lamentat no haver pogut desenvolupar dins el Congrés del Diputats una roda de premsa convocada pels diputats i
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senadors d’Esquerra Republicana de Catalunya, Iniciativa per Catalunya i el PSM-EN per condemnar la inesperada situació
d’il·legalitat que sofreixen ara les formacions polítiques d’EA i Alternativa.
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Joan Font reivindica la restauració i la promoció del patrimoni
etnològic, natural i cultural de Manacor
 

El candidat al Consell de Mallorca, Joan Font, ha realitzat avui una visita al municipi amb el cap de llista de
PSM-IniciativaVerds, Sebastià Gaià, i membres de la candidatura nacionalista i ecosocialista.

Font ha aprofitat el recorregut pel mercat de Manacor per anunciar que la seva tasca dins el Consell de Mallorca com a
Conseller de Cultura s’ha de consolidar. La candidatura de Joan Font aposta per defensar la protecció i la restauració del
patrimoni d’arreu de l’illa, i en aquest cas, es compromet amb en Sebastià Gaià a “millorar la inversió en la catalogació,
restauració i difusió del patrimoni de Manacor”.

Gaià, per la seva part, ha defensat que aquesta tasca és molt important per aconseguir un doble objectiu. En primer lloc, per
augmentar el coneixement dels ciutadans del municipi sobre el patrimoni prop i aprendre a valorar-lo i apreciar-lo. “Volem
fer créixer l’estima per les nostres arrels, la nostra història i la nostra cultura, tan de grans com dels més petits”.

Però, a més, es tracta de posar en valor el patrimoni com a element d’atracció per a un turisme alternatiu al de sol i platja. La
recuperació i promoció del patrimoni contribuirà a crear una oferta per a la diversificació turística.

El candidat a la batlia de Manacor assegura que les possibilitat són moltes: la conservació de jaciments, la restauració i
recuperació de camins i el foment dels espais naturals que encara es conserven.
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Per la recuperació econòmica i la millora de la gestió municipal
 

La  coalició PSM-IniciativaVerds ha presentat les línies del seu programa  electoral. En aquest sentit, Antoni Rodríguez,
candidat a batle, ha  posat de manifest que “els nostres principals objectius seran, per una  banda, contribuir des de
l'Ajuntament a la dinamització socio-econòmica  d'Inca, la generació de llocs de treball i el benestar de les persones;  i, per
l'altra, modernitzar la gestió municipal, tenir cura del control  de la despesa i millorar els serveis a la ciutadania”.

Antoni Rodríguez també ha destacat que el programa electoral de  PSM-IniciativaVerds ha estat molt participat i que en la
seva elaboració  han col·laborat prop de 200 persones. Així el candidat a batle explica  que “aquesta situació d'ara l'haurem de
superar amb les aportacions i la  col·laboració de tothom. Inca som tots. És ben necessari comptar amb  tothom per dur
endavant un projecte de ciutat dinàmic, just i  sostenible”. Sobre aquesta qüestió, Antoni Rodríguez destaca que 
“implantarem sistemes i fòrums de participació perquè tots els ciutadans  puguin dir la seva i decidir quin és el model de
ciutat que volen”.

Així mateix, Antoni Rodríguez ha explicat que el PSM-IniciativaVerds  proposa la creació de cinc àrees de gestió que
facilitaran la  coordinació i l'eficiència del govern municipal. Aquestes àrees són:  Governança (administració i bon govern,
interior, personal, relacions  supramunicipals, etc.), Economia (hisenda, promoció econòmica, comerç,  turisme,
desenvolupament industrial, agricultura, fires, etc.), Benestar  (benestar social, tercera edat, infància i joventut, etc.), Territori 
(urbanisme, medi ambient, serveis, etc.) i Ciutadania (educació i  formació, promoció de la cultura, participació ciutadana,
esports,  festes, etc.). Cada una d'aquestes cinc àrees de gestió seran  coordinades pel batle o per un tinent de batle i seran
presents a les  juntes de govern per tal que totes les àrees estiguin ben coordinades.

Pel que fa a les accions concretes, Antoni Rodríguez ha destacat que  prioritzarem aquelles que suposin una ajuda a la
recuperació del  dinamisme socio-econòmic, com ara la rehabilitació del Teatre Principal,  la construcció de la Ronda Nord,
la reforma de la Gran Via i de  l'Avinguda de Lluc, la construcció d'un centre d'oci i multicine o un  pla de dinamització
comercial. També insistirem en aquelles iniciatives  que contribueixin a la eficiència de la gestió municipal i el control de  la
despesa, que millorin els serveis i que procurin una ciutat més  habitable, més participativa i més sostenible”.
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El PSM de Pollença proposa un Pla Integral per Sant Vicenç i
una solució per l’hotel Don Pedro
 

El PSM-EN de Pollença ha presentat al?legacions al projecte de Demarcació de Costes, que preveu una intervenció que no ha
estat consensuada amb els veïnats i que no fa cap previsió respecte el Don Pedro Demarcació de Costes a Balears ha  tingut a
exposició pública un projecte de intervenció en la primera linea de Cala Sant Vicenç.

Aquest projecte, que preveu una inversió molt important, de 4.105.990,35 €, no s’ha consensuat ni amb els veïnats de Sant
Vicenç ni amb el propi Ajuntament. Consideram que una intervenció d’aquesta magnitud ha d’estar d’acord amb les
previsions de futur per Cala Sant Vicenç.

Per aquest motiu demanam un Pla Integral que prevegi totes les millores que necessita la Cala, amb publicitat i consensuat
entre administracions, veïnats i empresaris d’aquest nucli urbà. Consideram que s’ha de fer encaixar la intervenció de
Costes dins aquest Pla, per tal d’evitar que es produeixin contradiccions o intervencions poc coherents.

Per altra banda ens sembla sorprenent que el projecte de Costes prevegi demolicions d’escars, fins i tot un de declarat Bé
Catalogat anomenat “dels Durais”, i en canvi no es faci cap previsió respecte de l’Hotel Don Pedro. Hem de recordar que es
tracta d’un establiment que l’Ajuntament, en sessió plenària de juliol de 2010, va demanar que se li cerques una via per
arribar a la seva demolició.

Arran d’aquesta petició la pròpia Demarcació de Costes va emetre informe en el que es posava de manifesta que la
construcció de l’Hotel no havia comptat amb les pertinents autoritzacions de costes. El projecte de Costes hauria de
preveure com arribar a assolir la demolició i naturalitzar l’espai recuperat, per millorar la qualitat ambiental de Cala
Barques. Aquesta actuació hauria d’esser de manera coordinada amb l’Ajuntament per evitar la pèrdua de llocs de feina i
de places hoteleres pel nostre municipi.

Finalment consideram que la regenaració de prevista de la platja (que l’informe d’impacte ambiental assenyala que
necessàriament serà una sol?lució temporal, ja que les corrents de les cales provoquen fluxes inevitables d’arena), ha de
respectar els jaciments arqueològics submarins del fons de Cala Sant Vicenç, ric en pesis enfonsats.
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PSM-IV-ExM de Calvià reivindica l’obertura del camí públic
per accedir a la Torre de Cala Figuera
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa de Calvià celebra que els propietaris, l’Ajuntament i el Consell de Mallorca hagin
donat la primera passar per iniciar la recuperació de la Torres de Cala Figuera. Es tracta d’una de les reivindicacions ja
històriques dels nacionalistes per tal de rehabilitar aquesta torre de defensa, i així ho ha plasmat el PSM-EN en els seus
programes electorals de les darreres tres legislatures.

“És igualment urgent que s’obri l’accés als visitants del camí públic que dur fins a la Torres de Cala Figuera. És un camí
públic que roman tancat”. Rafel Sedano, candidat de la coalició a la batlia de Calvià, confia que en la major brevetat possible
s’obrin les barreres que actualment impedeixen el pas fins a la torre.

Sedano recorda que el cap de Cala Figuera es tracta d’una Àrea Natural d’Especial Interès (ANEI)  des de l’any 1991 a més
de trobar-se inclòs dins la Zona d’Especial Protecció per a les Aus (ZEPA) d’acord amb la directiva europea. “Aquesta
característica ens obliga a tenir més cura encara d’aquest entorn natural privilegiat, i per tant de reconèixer i protegir el valor
patrimonial afegit que té la Torre de Cala Figuera.

En el mateix sentit, la coalició reivindica que s’actuï de forma urgent sobre la Torre d’Illetes, construïda el segle XVI.
Reclamam al Ministeri de Defensa que en base a la inversió de l’1% que administra el Ministeri de Foment restauri aquesta
torre ja que actualment es troba en un estat d’abandonament molt greu.
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A més, Sedano defensa la necessitat posar en valor els elements patrimonials del municipi com són les torres a través de la
regulació de l’accés a les mateixes, amb visites públiques i gratuïtes. Es tracta de donar compliment a la normativa vigent
aplicable als elements declarats Bé d’Interès Cultural, tal com són aquestes sis torres: Cap Andritxol, Castellot de Santa
Ponça, Cala Figuera, Portals Vells, sa Portassa i Illetes.
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PSM-EN recupera les sigles a Costitx per entrar a governar al
consistori
 

El PSM-Entesa Nacionalista torna a presentar-se a Costitx amb les sigles nacionalistes amb la ferma convicció d’entrar a
l’Ajuntament per governar i evitar governs de majories absolutes. Antoni Gomila, actual tinent de batle, es presenta com a
candidat a la batlia del municipi amb un equip de persones, moltes d’elles independents, que atresoren experiència política,
institucional i associativa molt vinculada a Costitx.

Gomila assegura que la candidatura del PSM-EN “combina perfectament la joventut i la maduresa dels seus membres per
crear un projecte polític de futur amb l’il·lusió per construir un món millor”. A més, el candidat a la batlia posa en valor
l’experiència adquirida durant aquesta legislatura on s’han posat en marxa alguns projectes que ara s’han de consolidar.

Els nacionalistes presenten un programa electoral molt complet basat en la gestió transparent, eficient i sobretot austera, però
sempre comptant amb la participació de tots els ciutadans. L’Agenda Local 21 en aquest sentit és una eina a desenvolupar
per tal de prioritzar les opinions i les necessitats expressades pels propis ciutadans a través de les associacions de veïns, de
gent gran i el jovent.

El PSM de Costitx es marca com a fita a aconseguir la reducció de les taxes de fems i incineració per tal de fomentar el
reciclatge màxim i compensar aquest esforç als veïns que així ho compleixin. A més, els nacionalistes es proposen potenciar
les rutes de senderisme i el patrimoni històric del municipi per tal de crear alternatives turístiques i de comerç local atractives
per als visitants i els propis veïns de Costitx.

Pel que fa a les infraestructures del municipi, Antoni Gomila té molt en compte les necessitats dels joves i en aquest sentit
considera molt important dur endavant el projecte de construcció del poliesportiu per a ells i per al foment de l’esport en
general. El candidat a la batlia també proposa aconseguir una escoleta subvencionada per una entitat o institució. 

La cultura també forma bona part de les preocupacions i reptes dels nacionalistes de cara a la propera legislatura. Així,
Gomila considera imprescindible mantenir el programa de cultura Clàssics a Costitx, consolidar el grup de teatre i promoure
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un programa de cinema a la fresca Viu “Anem al cinema”.

A continuació us adjuntam una imatge d’Antoni Gomila i Núria Clanchet, número dos a la llista de Costitx, junt amb Biel
Barceló, secretari general del PSM-EN i candidat de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa a la Presidència del Govern.
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Més d'un centenar de persones acudeixen a la presentació de la
candidatura Agrupació Deià
 

El  passat dissabte més d'un centenar de persones va assistir  a la presentació de la candidatura d'Agrupació
DEIA-PSM-PSOE-IVerds.

L'acte  va ser presentat per Lluís Apesteguia, candidat a la batlia per la  coalició. A més d'ell, varen intervenir Joan Font,
candidat a la  presidència del Consell de Mallorca per PSM-IniciativaVerds-Entesa, i  Miquel Ramon, actual portaveu del
PSIB-PSOE al Consell de Mallorca i  candidat socialista a la batlia de Puigpunyent. Entre el públic hi havia  la dirigent
d'InciativaVerds i candidata al Consell Magdalena Palou.

El  conjunt de la llista va ser presentat amb un vídeo musical, que incloïa  fotos dels candidats quan eren infants i fotos
reivindicatives. A  Apesteguia el segueixen (per ordre) Cris López, Francisca Deyà, Sebastià  Coll, Maria Ignàsia Pérez, Tata
Campos i Joan Rotger. Com a suplents hi  trobam Moira Sanders, Guillermo Pérez de Diego, Maya Faber, Madeleine  Vives,
Elisabet Sahtouris, Sara Apezteguia i Steven Goode. Lluís  Apesteguia va destacar la quantitat de persones que han donat
aquesta  passa (14), que segons ell "són com Deià, diversos en el seu origen,  professió i interrelació, però amb un
denominador comú: estimen Deià i  volen canviar allò que no els agrada".

Apesteguia  va despuntar alguns punts del programa, que serà presentat en la seva  totalitat dia 14 de maig: més participació,
millor gestió, més  transparència, una biblioteca, recollida selectiva, un millor punt verd,  etc.

Per  acabar l'acte, Lluís Apesteguia va recitar el poema "Assumiràs la veu  d'un poble", de Vicent Andrés Estellés, hi hagué
un concert de piano de  la mà de Suzanne Bradbury i un sopar.
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“Mallorca m'agrada”
 

Candidats i militants han acudit aquest dia a la Plaça Major de Palma per participar en les activitats organitzades per l'Obra Cultural Balear en la seva festa

reivindicativa “Mallorca m'agrada”. 

Entre ells, Biel Barceló, Fina Santiago, Pere Sampol, Joan Font, Marisol Fernández, David Abril, Biel Vicens, Biel Huguet, Joana Lluïsa Mascaró, Antoni

Verger, Magdalena Palou, Nanda Ramon, i Antoni Alorda. 

 

A continuació podeu veure algunes de les imatges de la jornada festiva que es va viure aquest dissabte 30 d'abril.

 

http://www.flickr.com/photos/psm-entesa/sets/
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Biel Barceló respon al xat del Diario de Mallorca
 

A través del següent ellanç podeu llegir totes les preguntes que el internautes han fet a Biel Barceló i les respostes del
candidat.

http://comunidad.diariodemallorca.es/entrevista-chat/2593/Politica/entrevista-a-biel-barcelo-candidato-al-govern-por-psm-ex
m-iv/entrevista.html
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'PP i PSOE contra Balears'
 

Sí, ho sé, sona excessiu, provocador. Com es pot dir, en un país democràtic, que els partits que representen el 80% del vot, els
que copen tots els diputats al Congrés, van contra els ciutadans del país que els ha triat? Però, com ho puc expressar, si
després de dècades d’espoli fiscal, ara, en un moment tan delicat, quan més els necessitam, se’ns neguen 240 milions que
estaven compromesos... i no hi ha cap amotinament? Quan PP i PSOE voten junts contra la proposta de Sampol de suprimir
l’aberrant fons de suficiència.

 

Fa molt de temps que la gota va fer vessar el tassó, i la pica, la banyera i el safareig, l’oceà sencer ja vessa. La caiguda
d’ingressos públics arran de la crisi, amb l’augment de pressió sobre els serveis socials, la negativa a augmentar ingressos
fiscals i l’injust sistema de finançament, conformen una amenaça real per al nostre sistema de benestar. A un anegat, da-li
aigua.

 

Però Bauzà no critica la mesura del PSOE estatal sinó que... dóna la culpa als d’aquí!, al nostre govern: diu que gastam
massa, tot i estar a la cua en despesa pública (per habitant i sobre PIB), a la cua en despesa educativa, en despesa sanitària, en
R+D+I, en ajuts, a la cua en funcionaris per habitant, fins i tot en despesa per càrrecs públics. Però si enviam doblers a
comunitats que gasten molt més que nosaltres! És igual: diuen que la culpa és nostra, que hem estat mals gestors, ens ho
diuen màsters de l’univers en gestió pública, com mostra l’anterior legislatura (amb guió de Stephen King), i no ho dic,
només, pels casos de corrupció, sinó per les inversions insostenibles, econòmicament i ecològicament.

 

Cal una reacció social i política contundent, ja no es tracta que el dèficit amb l’Estat, que tothom reconeix injust, resulti
ofensiu, és que ens duu contra les cordes, ens condemnen a un endeutament delicat per mantenir serveis (ben millorables) als
quals tenim dret. Les protestes sectorials contra les retallades (fins i tot en demanda de millores), perden molt de sentit, i
d’efectivitat, si no s’agafa el bou del finançament per les banyes: on no n’hi ha, que no n’hi cerquin.

 

Si les eleccions tornen afavorir PP i PSOE, Rubalcaba i Rajoy han de prendre nota de precís d’una actitud tan servil, això, si
dediquen un minut a recordar que existim.

 

 

Antoni Alorda, PSM
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